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Anna Bodil Hald 
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Linda Kjeldsen 

Peter Malsø (Chr. Hauch alle og j89) 

Stig Tidemann 

Mødeleder: Claus Torp 

Referent: Dorte Zschau og Christian Brejner 

  

1. Velkomst ved Claus Torp samt orientering om de tre scenarier der 

lægges op til ved den politiske behandling på Børn og Skole Udvalget 

(BSU) i januar 2025. 

 

Glade for at det kunne lykkedes at mødes så hurtigt her i det nye år og 

forelægge de scenarier som BSU skal beslutte på udvalgsmødet i ja-

nuar 2025.  

Det har været vigtigt for forvaltningen, at følgegruppen blev præsente-

ret for scenarierne så hurtigt som muligt og ligeledes fortsat høre om 

den forventede proces. 
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I december 2024, blev udbuddet aflyst som konsekvens af at de 3 

prækvalificerede havde trukket sig fra udbuddet. 

Forvaltningen er nu kommet med 3 scenarier som kan være mulige 

projekter for det fremtidige skolebyggeri i Jonstrup.  

 

De 3 scenarier blev præsenteret: 

 

1. Eksisterende scenarie med forventet øget prisniveau, som er esti-

meret til en merudgift på 14,75 mio.kr.  

 

2. Nyt scenarie A, hvor renovering af bygning 4 droppes, mod, at der 

til gengæld bygges nye 1.500 kvm i stedet for de planlagte 1.100 kvm, 

hvor de nye 400 kvm anvendes primært til administration, lærervæ-

relse m.m. Bygning 4 udgår af projektet da denne bygning er den mest 

udgiftstunge at renovere, grundet bygningens konstruktion. Dette sce-

narie er estimeret til at der vil mangle 13,83 mio.kr. i budgettet.  

 

 

3. Nyt scenarie B hvor der bygges som forventet 1.100 nye kvm, at 

bygning 4 tages ud af projektet og erstattes i stedet af bygning 5 (For-

standerboligen, Jonstrupvangvej 140), som i dag midlertidigt huser 

flygtninge fra Ukraine. Bygning 5 vil kunne anvendes til faglokaler, og 

administrationen vil kunne lægges i forbindelse med klasselokaler i en-

ten bygning 3 eller nybyggeriet. Samtidig tages bygning 3 ud af det 

samlede udbud og renoveres som et selvstændigt projekt. Dette sce-

narie er estimeret til en meromkostning på ca. 6 mio. kr 

 

Hvis bygning 4 ikke skal istandsættes og bruges til skoleformål (sce-

narie A og B), vil Museets Magasin fortsat kunne blive i bygningen. De 

midler der var afsat til flytning (3,5 mio. kr. afsat på en anden sag) af 

Magasinet, vil kunne foreslås brugt til skolerenoveringen. 

 

 

Trods udbuddet blev stoppet i december, er ambitionen fortsat, at tids-

planen for ibrugtagning af den nye bebyggelse holder den hidtidige 

tidsplan. 

 

2. Christian Brejner og Kristine Bøjstrup besvarede opfølgende spørgs-

mål og oplyste om den forventede tidsplan for opstart af renovation af 

bygning 3. 

 

Det forventes at renoveringen af bygning 3 (bygningen med gymna-

stiksalen) vil blive påbegyndt i løbet at sommer 2025.  
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Af øvrige kommentarer kan nævnes: 

 

• Der blev udtrykt stor tilfredshed hvis den gamle forstanderbolig 

blev taget i brug til skolebrug. 

• Der er ikke stemmer for scenarie A, hvor der skal bygges yder-

ligere 400 m² nybyg. 

• Er det muligt på sigt at bygning 4 kan tages i brug til skolefor-

mål, så den er en mere aktiv del og ikke som nu hvor den er et 

spøgelse midt i skolen med nedrullede gardiner mv. vil det 

være rigtig godt. 

• Spørgsmål til om faglokalerne, hvis de etableres i forstander-

boligen, er tilstrækkelig store så også er en langsigtet investe-

ring for et korrekt læringsmiljø. 

- Skolen har været inde over dette scenarie og de mener at det 

er en holdbar løsning. Ligeledes er det vigtigt at skolen kan se 

sig selv i løsningen, så planlægningen foregår i tæt dialog med 

skolen. 

• En anden borger meddelte at de som følgegruppe har fuld re-

spekt til at forvaltningen og de fagpersoner de måtte inddrage i 

arbejdet er fuldt kompetente til at sikre et godt læringsmiljø 

også i fremtiden, og at han så deres rolle til at sikre at Jon-

strup, herunder flyvestationens beboere kunne bruge skolens 

bygninger uden for skoletid så skolen bliver en samlingssted 

for byens borgere. 

• I forbindelse med al byggearbejde, både tilbygning men i lige 

så høj grad nu hvor renoveringen skal påbegyndes, skal be-

plantningen og børn sikres. 

• Der vil blive opsat byggepladshegn og i forbindelse med arbej-

dets igangsætning vil der blive udarbejdet en byggepladsplan 

til sikring af hvor både natur og børn skal sikres. 

• Det forventes ikke at børnene i 0-3 klasse vil blive berørt at re-

noveringen i bygning 3, da det primært er 10. klasse eleverne 

der bruger bygning 3. Dog vil der være praktiske foranstaltnin-

ger ved eksempelvis gymnastik der vil blive afholdt andetsteds 

i istandsættelsesperioden. 

• Der vil blive lagt en klar plan for arbejdet og hvorledes under-

visningen kommer til at foregå i tæt samhørighed med skolen, 

de der renoverer og forvaltningen. 

• Der er et stort ønske, om at al byggeri og renovering er færdigt 

til tiden så skolen er klar til de nye skolebørn i foråret 2027. 

• Nogle håber at det oprindelige projekt kan kører videre - andre 

ville være glade for at forstanderboligen bliver inddraget. 


